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SZDL je široka fronta
Težko je v kratkd priložnost.

ni izjavl celoviteje oceniti eno-
letno delo take množdčne druž-
benopolitične organizacije, kot
je SZDL v občini. Gotovo bo
to temeljito in strnjeno pove-
dano na bližnjdh volilnah kon-
ferencah v organizacijah SZDL
v krajevnih. skupnastih, še p o
podrobneje pa na volilni kon-
ferenci ob&nske organizacdje
SZDL, ki bo predvidoma konec
februarja prihodnjega leta.

Lahko pa že sedaj rečem, da
je bilo leto 1974 znadilno zlasti
po številnih družbeno dzredno
pomembnih akcijah, ki so za-
htevale stalno in aktivno na-
vzočnost sooialistične zveze. Po
sprejetju ustave in statutov
občine ter krajevndh skupnostd
v februarju in marcu smo Se
istega meseca imeli voldtve de-
legatov in delegaoij za skupšči-
ne družbenopolitičnih skupno-
sti. Precej dela in naporov je
bik) potrebnih, da smo zago-
tovUl delo vseh organizaoij-
skih mehanizmov za delo kon.
ferenc delegaoij in skupin de-
legatov v zborih republiške
skupščine. V naši občind ima
sedež namreč kar 5 skupin de-
legtov za po&iijanje delegatov
na seje zbora združenega dela
republiške skupščine. Nadalje
naj navedem neposrednd delež
socialistične zveze pri spreje-
manju družbenih dogovoirov,
od tistih o splošnd in skupni
porabi, do onih o kadrovski
poldbiki, štipendiranju itd.

Celotno jesensko obdobje,
vse do danes, pa je bdlo pre-

žeto z nenehno aktdvnjo&tjo
okoli ustanavljanja samouprar
vnih interesnili skupnosti na
področju družbemih dejavno-
sti. Precej več opravka smo
imeli letos tuda. z različnimd
solidarnostnimi akcijami.

Seveda sem našteval zgolj
dodate naloge v letu 1974, kaj-
td v rednem delu komference,
njenega izvršnega odbora, vo-
lilne komisdje, pni delu sekcij,
koordinacijskih odborov in
drugih teles smo ves čas po-
skušaii biti šdroka fronta vseh
organizirandh socdalističndh sil
y občini, v kateri delovnd ljud-
je obravnavajo vsa družbena
vprašanja in dajejo politdčne
pobude za njihovo reševanje.
Taisto velja kajpada tudi za
krajevne konference sodaii-
stdčne zveze in njihove oarga.
ne. Mogoče je bdlo prav zanje
to delo še težje, kajti morale
so se hkrabi uikvarjati s taki-
mi problemi, kot so: prostoni
za delo, materialni pogojd, ka-
dri dtd. Kljub temu pa ttnam
občutek, da so bili prav letos
v vseh krajevnih skupnostdh
naše občine storjeni bistvend
premiki, kar zadeva fcrepitve
samoupravne organdziranosti
teh skupnosti in njihovo pove-
zovanju z različnimi organiza-
oijami združenega dela.

Vse te obširne naloge so tu-
di v resnicd prispevale k temu,
da se je moralo delo vseh po-
Utiftnih organizacij v občini
bolj in stalno usklajevati. Za-
to tudd lahko trddm, da je da-
lo sodelovanje z zvezo komu-

nlstov, sdndikati, borčevskimi
organizaaijami in zvezo socdali-
stične mladine dobre rezulta-
te dn utrdilo praktične pobi za
nastopanje »enotaie firante vseh
sooialistižnih sdl« v obCtai.

Moram pa tudi dodati, da a
opravljenim delom pravzaprav
vendarle nismo zadovoljni.
MarsdikaJ bi lahko storild tudi
bolje. Toda to nezadovoljstvo
naj tudd v prihodnje slnža kot
ustvarjalni nemdr, kd postaja
v družbanl praksti gonilo na-
predka. Očitno je namreč, da
smo za vrsfo vprašanj, zlasti
pa za delegatski sdstem, posta-
vlld komaj temelje zgradbe.
Nadaljnja njeina graditev, ali
drugače povedano, nenehno iz-
popolnjevanje in dopolnjevanje
zastavljenega, bo moralo biti
obveano to ves čas navzoče v
našem prdhodnjem političnem
delu.


